



DAMIT DU KEINE WEINVERKOSTUNG VERPASST

WEINKULTUR ([HTTPS://BERLINERWEINPILOT.DE/CATEGORY/WEINKULTUR/](https://berlinerweinpilot.de/category/weinkultur/))

Meran Winefestival



Meran Winefestival 2017



Margherita & Maddalena Cantina di Soave
(Foto: Batin Mumcu)



Foto: Batin Mumcu

“

oversexed and underfucked

”

... that´s how I feel during my first time visit at “Merano Winefestival”. It felt like walking around at Cannes Filmfestival, or a Catwalk at Fashion-Week in Paris. This is no ordinary Winefair, I call it “par excellence” and the most impressive Winefestival I have ever been yet.

-

... so fühlt sich mein Erster Besuch auf dem “Merano Winefestival” an, als würde man auf dem Cannes Filmfestival herumlaufen oder einen Spaziergang auf dem Catwalk der Fashion-Week in Paris machen. Das ist keine gewöhnliche Weinmesse, ich bezeichne sie als “par excellence” und als das beeindruckendste Winefestival, das ich bislang besucht habe.



Kurhaus – Ballsaal (Foto: Batin Mumcu)



Bordeaux Tasting Room (Foto: Batin Mumcu)



Bordeaux Tasting Room (Foto: Batin Mumcu)

“

Haut couture and fashion designers slaves, show a lot of skin and thin fabric

”

Once a year, the city of Merano is transformed into a temple of lust and desire. Haut couture and fashion designers slaves, show a lot of skin and thin fabric. In the spotlight of the Meran Wine Festival even a “depressive” housewife looks like a movie star of thousand and one night.

-

Einmal im Jahr verwandelt sich die Stadt Meran in einen Tempel der Lust und Begierde. Haut couture und die Sklaven der Fashion Designer, zeigen viel Haut und dünnen Stoff. Im Scheinwerferlicht des “Meran Winefestival” erscheint selbst eine “depressive” Hausfrau wie ein Filmstar aus tausend und einer Nacht.



Trainstation Meran (Foto: Batin Mumcu)



Terrace Kurhaus (Foto: Batin Mumcu)



Foto: Batin Mumcu

“

The epicenter of passion

”

The parquet already starts with the red carpet, which extends over the main shopping road in the center of Merano. The epicenter of passion is the “Merano Kulturhaus”, in which “Empress Sisi” heralded the ball evenings with her legendary waltz. Further locations of the winefair are the Hotel Terme Meran, the Cooking Farm and the Gourmet Arena all are very close to the Kurhaus.

Das Parkett beginnt bereits mit dem roten Teppich, der sich über die ganze Fußgängerzone im Zentrum von Meran erstreckt. Das Epizentrum der Leidenschaft ist das Meraner Kulturhaus, in der schon Kaiserin Sissi mit Ihrem legendären Walzer die Ball-Abende einläutete. Weitere Standorte der Messe sind das Hotel Terme Meran, die Cooking Farm und die Gourmet Arena nahe zum Kurhaus gelegen.



Anna & Valentina Abbona – Marchesi Di Barolo (<http://www.marchesibarolo.com/>) (Foto: Batin Mumcu)



Foto: Batin Mumcu

Never before I was more fevered and sexually excited than at this day's of the winefestival in Meran. At the same time, I laughed as much as like never before, when I saw a walking barrique oak on highheels. Sorry, for that statement 😊

-

Nie zuvor war ich so fiebernd und sexuell erregt auf einem Weinfest. Gleichzeitig lachte ich so viel wie nie zuvor, als ich ein Barrique-Eichenholzfass auf highheels laufen sah. Sorry, für diese Aussage 😊

My Highlight – Catwalk Champagne



Foto: Batin Mumcu



Foto: Batin Mumcu



Foto: Batin Mumcu



Foto: Batin Mumcu



Foto: Batin Mumcu



Foto: Batin Mumcu

Fazit:

In 5 day´s there were 10.000 participants, including private visitors, wine and food producers and journalists, have shown increasing interest specially for the Catwalk Champagne event. Festival President Helmuth Köcher announced the new date for November 9th. to 13th. 2018. Then the exclusive and international Merano Wine Festival will again convince its guests with quality and innovation.

-

An 5 Tagen waren es 10.000 Teilnehmer, darunter private Besucher, Wein- und Foodproduzenten sowie Journalisten, haben von allem für die Veranstaltungen Catwalk Champagne ein steigendes Interesse gezeigt. Festivalpräsident Helmuth Köcher gab den neuen Termin für 9. bis 13. November 2018 bekannt. Dann wird das exklusive und internationale Meran Weinfest seine Gäste erneut durch Qualität und Innovation überzeugen.



Foto: Batin Mumcu